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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2020. január 29-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 

Az ülés kezdésének időpontja: 17.00 óra 
 
Jelen vannak: Farkas Krisztina polgármester, Juhász Sándor, Nádasi István, 

Kochnyák Sándor, Nyírő András, Szivek György képviselők, Radovics Istvánné 
alpolgármester, Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 
 

Meghívottak: Kemecsi László Esztergom Városi Polgárőr Egyesület elnöke,  
Válent Tamás Esztergom Városi Polgárőr Egyesület elnökhelyettese, Simon 

János Kesztölci Polgárőrcsoport csoportvezetője, Újbányi Tiborné Dorog és 
Térsége Szociális Alapellátó Szolgálat intézményvezetője, Kochnyák Sándorné 
Idősek Klubja telephelyvezetője. 

 
Farkas Krisztina polgármester: Tisztelettel köszöntöm a megjelent 

képviselőket és a meghívott vendégeket. Megállapítom, hogy a megválasztott 
képviselők száma 7 fő, jelen van 7 fő, az ülés határozatképes. A kiküldött 
meghívóban szereplő napirendi pontok az alábbiak: 

 
1. Tájékoztató az Esztergom Városi Polgárőr Egyesület 2019. évi 

munkájáról 

A Kesztölci Polgárőrcsoport 
2. Beszámoló az Idősek Klubja tevékenységéről 

3. Költségvetési rendelet előkészítése I. forduló 
4. Általános iskola felvételi körzethatár megállapítása 
5. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

6. Egyebek:  
a) 2020. évi munkaterv módosítása 

b) SZMSZ módosítás,  
c) Belterületi 695/2 hrsz.-ú ingatlan értékesítése 

7. Zárt ülés: Szociális kérelmek 

 
Farkas Krisztina polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett 
mapirendi pontokat elfogadják-e? 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 1/2020. (I.29.) 
határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az ülés napirendjét elfogadta. 
 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 
Határidő: Azonnal 

 
1. Napirendi pont 

Tájékoztató az Esztergom Városi Polgárőr Egyesület 2019. évi 

munkájáról 



 

Farkas Krisztina polgármester: Köszöntöm az Esztergom Városi Polgárőr 
Egyesület elnökét Kemecsi Lászlót és helyettesét Válent Tamást. Megkaptuk 

és a képviselőknek kiküldtük az Egyesület tavalyi évi beszámolóját. Kérdezem, 
hogy kívánja e valamivel kiegészíteni beszámolójukat? 
Kemecsi László EVPE elnöke: Köszönöm a meghívást. Először is egy friss 

dologgal kezdeném, a környéken van egy betörőcsoport, amely iskolákra, 
óvodákra specializálódott.  A Dorogi Rendőrkapitánysággal konzultálva 
tudjuk, hogy itt az iskola és óvoda el van látva mozgásérzékelővel, betörés 

esetén azonnal ki tudnak vonulni. Laptopokat, készpénzt, egyéb eszközöket 
tulajdonítottak el. A Rendőrkapitányság kérése az volt, hogy egy szürke 

combit, Volkswagen Passat vagy Ford Focust, ha látnak a lakosok, hívják a 
112-t. Felénk az volt a kérés, hogy többször jöjjünk ki éjszaka, nézzük meg az 
épületeket. Esztergomhoz tartozik Kesztölc, Pilismarót, Dömös és 

Pilisszentlélek területe. Jelenleg 46 fő teljesít szolgálatot az öt településen. 
Tavaly 5672 óra volt a kint töltött óraszám. Ebben benne vannak a 

rendezvények is. Ha szükség volt, akkor tudtunk adni ide segítséget, viszont, 
ha Esztergomban volt nagyobb rendezvény, akkor a kesztölciek is jöttek 
segíteni. Van egy Ford személygépkocsink, egy Lada Níva, két Opel Astra, egy 

Suzuki Vitara, vannak robogóink és kerékpárjaink. A tavalyi évben a kesztölci 
Önkormányzattól kaptunk 100.000 Ft-ot, Pilismaróti Önkormányzattól 
100.000 Ft-ot, a Dömösi Önkormányzattól 50.000 Ft, valamint az Esztergomi 

Önkormányzattól is kaptunk támogatást, amelyekből üzemanyagot, ruhát, 
technikai eszközöket tudunk vásárolni, illetve karbantartásokra tudjuk 

fordítani. A szolgálatok ellátását megpróbáljuk úgy szervezni, ahogy ráérnek a 
polgárőreink. Van, aki dolgozik, így a tag választhatja, hogy mikor akar jönni. 
Ez a tevékenység teljesen önkéntes, a tagok nem kapnak juttatást. A 

Polgárőrség összeköttetésben van a Rendőrséggel. Nagyobb balesetek esetén 
kint vagyunk és segítünk, ez azt jelenti, hogy többet kell fordítani 

üzemanyagra, karbantartásra. A tavalyi támogatásunk szinte teljes mértékben 
elfogyott. Ha ismét kapunk támogatást az Önkormányzattól, nagyon szépen 
megköszönjük. Amennyiben bármikor szükség van a segítségünkre, jövünk. 

Aki most szolgálatban van este, mindenképpen kijön Kesztölcre. 
Farkas Krisztina polgármester: Köszönjük szépen, nagyon részletes, alapos 
volt a beszámoló. Azt gondolom, hogy a testület továbbra is fenntartja ezt a tíz 

éve fennálló támogatást. Kérdezem a képviselőket, hogy van egyéb kérdés? 
Radovics Istvánné alpolgármester: Szeretném megkérdezni, de szerintem 

Simon Jánoshoz szólna a kérdésem, hogy állunk most létszámilag? 
Simon János Kesztölci Polgárőrcsoport csoportvezetője: Ketten vagyunk, én 
meg az Évi. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Mi az alsó korhatár? 
Kemecsi László EVPE elnöke: Belekerültünk abba a programba, hogy a 
középiskolásokat is be tudjuk vonni, mert van az ötven óra kötelező munka. 

Természetesen nem az éjszakai munkára vonnánk be őket, hanem a 
különböző rendezvények biztosítására. 14 éves kortól a középiskolásokat 

tudjuk hívni. Felszereljük őket is ruhával. Akinek megtetszik, marad. 
Nyírő András képviselő: Szeretnék köszönetet mondani a rendezvények, 
vándortábor biztosítására. 



Kemecsi László EVPE elnöke: Nagyon szívesen. A tagfelvételt szeretném még 

megemlíteni. Nehéz a tagfelvétel, mert a fiatalok dolgozni járnak, ezért inkább 
Jani és az én korosztályom van többségben, de próbálunk fiatalokat hívni. 

Illetve jó lenne, ha helyiek is lennének. 
Farkas Krisztina polgármester: Köszönjük szépen.  
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 2/2020. (I.29.) 

határozata az Esztergom Városi Polgárőr Egyesületének 2019. évi 
beszámolójáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadta az Esztergom Városi Polgárőr 
Egyesület 2019. évi beszámolóját  

 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: Azonnal 
 
Farkas Krisztina polgármester: Ehhez a napirendi ponthoz gondoltam a helyi 

polgárőrcsoport beszámolóját is megtárgyalni. Jani bácsi kívánod e még 
valamivel kiegészíteni? 
Simon János Kesztölci Polgárőrcsoport csoportvezetője: Köszöntöm a 

testületet. Nem tudom mivel kiegészíteni a beszámolót. Csak ketten 
maradtunk Évivel, mert Burai Laci munka mellett nem tudja vállalni. Ha 

valamilyen rendezvény van a faluban, akkor tudunk segíteni, de problémás az 
is. Ha szükséges, Válent Tamás tud jönni segíteni. Van egy középiskolásunk, 
aki Tamással szokott menni, ő besegít Esztergomban is. A másik nagy 

problémám, hogy nincsen helyiségünk. Valami helyiséget szeretnénk. Nincs 
hova tenni a felszereléseinket, most minden nálam van. A fogászati rendelőnél 

van egy üres rész, amit, ha leválasztanánk, ott ki tudnánk alakítani egy kis 
helyiséget. Oda be tudnánk tenni a ruháinkat, felszereléseinket, melegedni is 
tudnánk. Ha volna helyünk, talán tudnánk embert is csalogatni. 

Farkas Krisztina polgármester: A testület megvizsgálja ennek a lehetőségét. 
A javaslatot megfontoljuk. 
Simon János Kesztölci Polgárőrcsoport csoportvezetője: Ha bármi van, 

szóljatok, tudok intézkedni, közvetlenül tudok szólni Esztergomban Laciéknak 
is. 

Farkas Krisztina polgármester: Köszönjük szépen. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 3/2020. (I.29.) 
határozata a Kesztölci Polgárőrcsoport 2019. évi beszámolójáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadta a Kesztölci Polgárőrcsoport 

2019. évi beszámolóját  
 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: Azonnal 



 
2. Napirendi pont 

Beszámoló az Idősek Klubja tevékenységéről 

Farkas Krisztina polgármester: A beszámolót kiküldtük elektronikusan. 
Kérdezem az intézményvezető asszonyt és a telephelyvezető asszonyt, hogy 
kívánják e kiegészíteni a beszámolójukat? 

Újbányi Tiborné Dorog és Térsége Szociális Alapellátó Szolgálat 
intézményvezetője: Köszöntöm a képviselőtestületet. Szeretném megköszönni 
a képviselőtestület segítő hozzáállását a munkánkhoz, bízom benne, hogy a 

továbbiakban is így fog működni. Dorog és Térsége Szociális Alapellátó 
Szolgálat 15 telephelyen 4 szakfeladattal végzi tevékenységét. A székhely 

Dorogon van, az egyik telephely Kesztölc. Sokat járunk ki Kesztölcre. Tavaly 
létszámhiánnyal küzdöttünk. Most végre lett egy új helyi kolléganő. A mi 
beszámolónk majd csak áprilisban fog elkészülni a társulás felé, de ha addig 

kérdés van, szívesen válaszolok. 
Farkas Krisztina polgármester: Köszönjük, alapos, mindenre kiterjedő 

beszámolót kaptunk. A Humán Bizottság megtárgyalta. Kérdezem a bizottság 
elnökét, hogy kívánja e kiegészíteni? 
Kochnyák Sándor képviselő: A Humán Bizottság megtárgyalta a beszámolót, 

elfogadásra javasolja, de volna két kérdésem. Volt váltás az étkezésben, ezért 
szeretném megtudni, hogy milyen a véleménye az időseknek az étkezéssel, 
étellel kapcsolatban. 

Kochnyák Sándorné Idősek Klubja telephelyvezetője: A tavalyi évben 
Nagysápról a Granáriumtól kaptuk az ebédet. Nem voltam megelégedve sem a 

minőséggel, sem a mennyiséggel. Ezt jeleztem az intézményvezető felé. Idéntől 
a Bőségkonyháról kapjuk az ebédet. Nagyon jó a visszajelzés az idősek 
részéről. Annyival egészíteném ki, hogy az ebédet biciklivel, elektromos 

kerékpárral hordjuk ki. Ha jó az idő, nincsen semmi gond, viszont amikor esik 
az eső, annyira eláznak, hogy nem egyszer át kell öltözniük. Próbálunk 

megoldást találni, jó lenne egy olyan autó, amivel ki tudnánk szállítani az 
ebédet ilyen időben. 25 ebédről van szó jelenleg. Autó annyiban is jó lenne, 
hogy van olyan házi gondozott, aki nem tudja megoldani az orvoshoz való 

bejutást, akkor ebben tudunk neki segíteni. Ilyenkor vagy saját autóval oldjuk 
meg, vagy Simon Janit kérjük meg.   
Farkas Krisztina polgármester: Teljesen jogos igény. Amint erre pályázati 

lehetőség nyílik, az Önkormányzat élni fog ezzel a lehetőséggel. Saját forrásból 
ezt most biztos nem fogjuk tudni megoldani. Ha Ti tudtok valami pályázati 

lehetőséget, kérlek jelezzétek felénk. 
Kochnyák Sándor képviselő: Másik kérdés, hogy költségcsökkentés volt e 
ezzel az étkezés váltással? 

Újbányi Tiborné Dorog és Térsége Szociális Alapellátó Szolgálat 
intézményvezetője: Igen, jóval kedvezőbb áron szolgáltat a Bőségkonyha, mint 
a Granárium tette. 

Kochnyák Sándor képviselő: Köszönöm szépen. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Szeretném megköszönni a munkájukat. 

Az étkezés kiszállítására kellene találni megoldást. 
Kochnyák Sándor képviselő: Ezekkel a kiegészítésekkel elfogadásra 
javasoljuk a beszámolót. 

 



A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 
Kesztölc Község Önkormányzata Képviselő-testületének  4/2020. (I.29.) 

határozata a Dorog és Térsége Szociális Alapellátó Szolgálat kesztölci 
telephelye „Idősek Klubja” beszámolójáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Dorog és Térsége Szociális Alapellátó 
Szolgálat kesztölci telephelye, „Idősek Klubja” beszámolóját elfogadta. 
 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester  
Határidő: Azonnal 

 
3. Napirendi pont 

Költségvetési rendelet előkészítése I. forduló 

 
Farkas Krisztina polgármester: A Dorog és Térsége Szociális Alapellátó 

Szolgálat 2020. évi költségvetését a pénzügyi bizottság tegnapi ülésén 
megtárgyalta. Kérdezem a pénzügyi bizottság elnökét, hogy döntött a 
bizottság? 

Szivek György képviselő: A pénzügyi bizottság elfogadásra javasolja. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 5/2020. (I.29.) 

határozata költségvetést megalapozó döntésről: a Dorog és Térsége 
Szociális Alapellátó Szolgálat 2020. évi költségvetése 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Dorog és Térsége Szociális Alapellátó 
Szolgálat 2020. évi költségvetését elfogadta. 

 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester 
Határidő: 2020. február 12. 

 
Farkas Krisztina polgármester: Kesztölci Kiserdei Óvoda 2020. évi 
költségvetését a pénzügyi bizottság tegnapi ülésén megtárgyalta. Kérdezem a 

pénzügyi bizottság elnökét, hogy döntött a bizottság? 
Szivek György képviselő: A pénzügyi bizottság a kiegészítésekkel elfogadásra 

javasolja. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 6/2020. (I.29.) 
határozata költségvetést megalapozó döntésről: a Kesztölci Kiserdei 

Óvoda 2020. évi költségvetése 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Kesztölci Kiserdei Óvoda 2020. évi 
költségvetését elfogadta. 
 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 



Határidő: 2020. február 12. 

Farkas Krisztina polgármester: A Művelődési Ház, Klub és 
Rendezvényközpont 2020. évi költségvetését a pénzügyi bizottság tegnapi 

ülésén megtárgyalta. Kérdezem a pénzügyi bizottság elnökét, hogy döntött a 
bizottság? 
Szivek György képviselő: A pénzügyi bizottság a tárgyalt kiegészítésekkel 

elfogadásra javasolja. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 7/2020. (I.29.) 

határozata költségvetést megalapozó döntésről: a Művelődési Ház, Klub 
és Rendezvényközpont 2020. évi költségvetése 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Művelődési Ház, Klub és 
Rendezvényközpont 2020. évi költségvetését elfogadta. 

 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester 
Határidő: 2020. február 12. 

 
4. Napirendi pont 

Általános iskola felvételi körzethatár megállapítása 

 
Farkas Krisztina polgármester: A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. 

törvény 50. § (8) bekezdése alapján a területileg illetékes tankerületi központ 
meghatározza és közzéteszi az iskolák felvételi körzetét. A felvételi körzetek 
megállapításához a területileg illetékes tankerületi központnak be kell 

szereznie az érdekelt települési önkormányzatok véleményét. A nevelési-
oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények 

névhasználatáról szóló 20/2012. (VII.31.) EMMI rendelet 24. § (1a) bekezdés 
szerint a települési önkormányzat a véleményéről, vagy körzethatár 
módosítását kezdeményező javaslatáról február 15. napjáig tájékoztatja az 

illetékes tankerületi központot. Fentiek alapján kérem, hogy a mellékelt – a 
tankerület által összeállított – adatbázis alapján a következő határozati 
javaslatot fogadják el: hogy Kesztölc község általános iskolai körzethatára a 

község mindenkori közigazgatási illetékességi területe. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 8/2020. (I.29.) 

határozata az általános iskolai körzethatárok megállapításáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy a Kincses József 

Általános Iskola felvételi körzethatára Kesztölc község közigazgatási 
illetékességi területe. 

 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester 
Határidő: 2020. február 15. 

 



 
5. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

 
Farkas Krisztina polgármester: az előző ülés óta eltelt időszak eseményeiről 
szóló beszámolót kiküldtem. Van –e valakinek kiegészíteni valója? 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 9/2020. (I.29.) 
határozata az előző ülés óta eltelt időszak eseményeiről szóló beszámoló 

elfogadásáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az előző ülés óta eltelt időszak 

eseményeiről szóló beszámolót a melléklet szerint elfogadta. 
 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 
Határidő: azonnal 
 
6. Napirendi pont 

Egyebek:  
a) 2020. évi munkaterv módosítása 

 
Farkas Krisztina polgármester: Szeretném javasolni, hogy az elfogadott 

munkatervtől eltérően, a testületi ülések egységesen 17 órakor kezdődjenek. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 10/2020. (I.29.) 

határozata a Képviselő-testület 2020. évi munkatervének módosításáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete úgy módosítja a 2020. évi munkatervét, 

hogy a továbbiakban egységesen 17 órakor kezdődnek a képviselő-testületi 
ülések. 
 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 
Határidő: azonnal 

 
b) SZMSZ módosítása 

 

Farkas Krisztina polgármester: Átadnám a szót jegyző asszonynak az SZMSZ 
módosításával kapcsolatban. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Az alakuló ülésen módosítottuk 

az SZMSZ-ünket az új bizottsági struktúrának megfelelően. Nem sok 
módosítás volt, ezt elküldtük a Kormányhivatalba. Két megjegyzést tettek rá. 

Az egyik, hogy számszerűen legyen benne, hogy a bizottság hány tagú. A másik 
pedig csak egy átcsoportosítás, mely szerint az alpolgármester és a tanácsnok 
külön szerepeljen, mert ők nem tartoznak a képviselőtestület szervei közé, 

mint ahogyan eddig szerepelt.  



 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást 
fogadta el: 

 
Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 1/2020.(I. 30.) 
önkormányzati rendelete Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-

testületének szervezeti és működési szabályzatáról szóló 12/2014. 
(XI.27.) önkormányzati rendeletének módosításáról 
 

c) Belterületi 695/2 hrsz.-ú ingatlan értékesítése 
Farkas Krisztina polgármester: A következő előterjesztés az Orvosi rendelő 

bérleti és adásvételi előszerződés tárgyában kellene, hogy megszülessen. Az 
előző testületi ülésen döntött a testület az orvosi rendelőt bérlő Dr. Bogdán 
Levente díjtartozás miatti felszólításáról. Ő ezt határidőben teljesítette és 

kérte, hogy úgy módosítsuk a szerződését, hogy egyösszegben ki szeretné 
fizetni a fennmaradó vételárat. Ahhoz, hogy ez a Földhivatalban bejegyzésre 

kerülhessen, a testületnek határozatot kell hoznia. A határozati javaslat így 
szól: Kesztölc község Képviselő-testülete az előszerződésben foglalt 
feltételeknek megfelelően értékesíti dr. Bogdán László Levente részére a 

Kesztölc belterületi 695/2 helyrajzi számú 409 alapterületű orvosi rendelő, 
udvar megnevezésű ingatlant 10.000.000 Ft értékben. Megbízza a 
polgármestert, hogy a tárgyban készült adásvételi szerződést és a 2012-ben 

kötött és a 2017-ben módosított megállapodás feltételeivel írja alá.  
Kérdezi a Képviselőket, hogy a határozati javaslattal egyetértenek-e? 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 11/2020. (I.29.) 
határozata a Kesztölc belterületi 695/2 helyrajzi számú orvosi rendelő, 

udvar értékesítéséről 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az előszerződésben foglalt feltételeknek 

megfelelően értékesíti dr. Bogdán László Levente részére a Kesztölc belterületi 
695/2 helyrajzi számú 409 alapterületű orvosi rendelő, udvar megnevezésű 
ingatlant 10.000.000 Ft értékben.  

Megbízza a polgármestert, hogy a tárgyban készült adásvételi szerződést a 
2012-ben kötött és a 2017-ben módosított megállapodás feltételeivel írja alá. 

 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester 
Határidő: 2020. február 29. 

d) Szociális rendelet módosítási kérelem 

Kochnyák Sándor a Humán Bizottság elnöke: Kaptunk egy 

rendeletmódosítási kérelmet magánszemélytől, melyben az áll, hogy azok is 

kapjanak szociális tűzifát, akik gázzal fűtenek. A tűzifát értékesítenék és így 

jutnának Ők is támogatáshoz. Továbbá az is kérés, hogy a jelenlegi 80 000 Ft-

os jövedelemhatárt 90 000 Ft-ra emeljük fel. A bizottság tárgyalta a kérdést és 

nem támogatja. 



Farkas Krisztina polgármester: A rendeletben benne van, hogy csak az 

kaphat tűzifát, aki fával fűt. Mi is úgy kapunk rá támogatást, hogy csak annak 

adhatunk, aki fával fűt. Erről tételesen el kell számolnunk.  

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a szociális tüzelőanyag támogatás 
helyi szabályairól szóló 15/2018. (XI.1.) önkormányzati rendelet 
módosítását elvetette. 

 
Farkas Krisztina polgármester: A szociális rendeletben lehetőség van pénzbeli 

támogatásra. Javasolja, hogy kérelmező nyújtson be szociális kérelmet, s 
amennyiben jogosult rá, meg fogja kapni. Kérdezi a Képviselőket, hogy a 
javaslattal egyetértenek-e? 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 12/2020. (I.29.) 
határozata magánszemély szociális ellátást érintő kérelméről 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete elvettette kérelmező rendeletmódosítási 
javaslatát, de felhívja a figyelmét, hogy pénzbeli támogatásra nyújthat be 

igényt. Amennyiben a rendeletbe foglalt feltételeknek megfelel, támogatásban 
részesülhet. 

 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester 
Határidő: 2020. február 15. 

 
e) Jegyzői jutalom 

Radovics Istvánné képviselő: Jegyzőasszony 2020. január 31-én nyugdíjba 
megy. A Polgármesteri hivatal költségvetését még nem tárgyalta a Pénzügyi 
Bizottság, így most kell felvetnem, hogy egy havi jutalmat kapjon. 

Farkas Krisztina polgármester: Szilvivel átnéztük és megbeszéltük a 
költségvetést, hogy egy havi illetményt be tudunk tenni. Ha régebben is valaki 
nyugdíjba ment, mindig egy havi illetményt kapott. 

Szivek György képviselő: Egy havira van fedezet? 
Farkas Krisztina polgármester: Igen.  

 
A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 13/2020. (I.29.) 
határozata jegyzői jutalom 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete egy havi illetményt biztosít a 
költségvetésben a jegyzői jutalom kifizetésére. 

 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester 
Határidő: Azonnal 

 
Farkas Krisztina polgármester: Van-e más kérdése a képviselő-testületnek a 

mai üléshez kapcsolódóan? 



Kochnyák Sándor képviselő: A szőlészeti úttal kapcsolatban jelezném, hogy 

nagyon rossz az út. Zúzott kővel vagy valamivel meg kellene csinálni, ott 
tönkre fognak menni a kocsik. 

Szivek György képviselő: Merre? 
Kochnyák Sándor képviselő: A szőlészeti út és a temető közötti út, ahol a mély 
árok volt. 

Farkas Krisztina polgármester: Télen nem javítunk utat, de kérem, hogy 
tartsd evidenciában és akkor tavasszal bevesszük, valamint a költségvetés 
tervezésénél ezt is figyelembe kellene venni. 

Kochnyák Sándor képviselő: 30-40 méteres szakasz ez. Ott megáll a víz. 
Szivek György képviselő: A vízelvezetést meg kellene csinálni mindenképpen. 

Addig azokat a nagy gödröket, kátyúkat kellene megcsinálni. Ki kellene menni 
és megnézni. 
Farkas Krisztina polgármester: Helyszíni szemlével nézzük meg. Felkérjük a 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságot, hogy helyszíni szemlével járják be 
a helyet. Egyéb kérdés nem lévén a továbbiakban zárt ülésként folytatódik. 

 
 
Zárt ülésen a14/2020. (I.29.) határozatában szociális kérelemről döntött. 

 
 
 

 
 

Farkas Krisztina     Bognárné dr. Solymoskövi Veronika  
polgármester       jegyző 

 


